
ACTA PLE  DE L’AJUNTAMENT DE SELVA

Identificació de la sessió

Núm.: 16/2020

Caràcter: ordinària

Data: 29 de desembre de 2020

Horari: de 18.30 h a 20.00 h

Lloc: Sala de Plens de la casa consistorial de Selva (plaça Major, 1, 07313, Selva, Illes Balears) 

Assistents

Joan Rotger Seguí, batle, Grup PP

Cristòfol Barceló Mestre, regidor Grup PP

Rafel Gelabert Tortella, regidor Grup PP

Beatriz Lechuga Tortella, regidora Grup PP

Margalida Vicens Alzamora, regidora Grup PP

Manuel José Barredo Enrique, regidor Grup PP

Gabriel Morro Arrom, regidor Grup Arrelam

Sebastià Mulet Seguí, regidor Grup Arrelam 

Antònia Rotger Moyà, regidora Grup Arrelam

Maria Martina Sastre Torrens, regidora Grup PSIB-PSOE

Joana Maria Coll Sampol, regidora Grup Pi

Antoni Ferragut Mayrata, secretari interventor 

Ordre del dia

I.- Part Resolutiva 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior, de 17 de novembre de 2020.

2. Aprovació de l'acta sessió extraordinària, de 24 de novembre de 2020. 
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3.  Proposta d’aprovació del conveni Pla d’Acció per l’Energia Sostenible i el Clima (PAESC) per

assolir els objectius 2030 prevists pel Pacte de Batlies de Mallorca  (Exp. 1028/2020).

4.  Proposta  d’aprovació  del  conveni  de  col·laboració  entre  el  Consell  Insular  de  Mallorca  i

l’Ajuntament  de  Selva  per  dur  a  terme  actuacions  d’inversió  (obres,  adquisició  de  vehicles  i

d’immobles)  i  per  sufragar  honoraris  de  redacció  de  projectes  i  de  direcció  d’obres  (Exp.

1111/2020).

II.- Part de Control i Seguiment

5. Dació de comptes dels Decrets de batlia.

6. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari.

7. Informacions de batlia.

8. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió

I.- Part Resolutiva 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior, de 17 de novembre de 2020.

El batle inicia la sessió i demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta de la sessió

ordinària del Ple de 17 de novembre de 2020.

 

El batle inicia la votació i s’ obtenen 10 vots a favor, per tant unanimitat dels presents. 

2. Aprovació de l'acta sessió extraordinària, de 24 de novembre de 2020.

El batle inicia la sessió i demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta de la sessió

extraordinària del Ple de 24 de novembre de 2020. 

El batle inicia la votació i s’ obtenen 10 vots a favor, per tant unanimitat dels presents. 
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3.  El batle eleva al Ple la proposta d’aprovació del conveni Pla d’Acció per l’Energia

Sostenible  i  el  Clima (PAESC)  per  assolir  els  objectius  2030 prevists  pel  Pacte  de

Batlies de Mallorca  (Exp. 1028/2020).

El batle inicia el punt, exposant la proposta de batlia que conté el següent tenor literal: 

« Proposta de Batlia de dictamen favorable per elevar al Ple  l’aprovació del conveni

Pla d’Acció per l’Energia Sostenible i el Clima (PAESC) per assolir els objectius 2030

prevists pel Pacte de Batlies de Mallorca 

Antecedents 

1.-   Durant el primer període d’implementació del Pacte de Batles i Batlesses els municipis es

comprometien  a  reduir,  com  a  mínim,  un  20% de  les  emissions  de  CO₂  per  a  l’any  2020

comptabilitzant com a any de partida el 2005. Per assolir aquest objectiu havien de presentar un

pla d’acció d’energia sostenible (PAES) per a l’horitzó 2020, amb les mesures i  estratègies de

mitigació adients per a la seva realitat. El Pla d’acció d’energia sostenible (PAES): es tracta d’un

document on s’estableix un inventari d’emissions de gasos d’efecte hivernacle amb any base 2005

i tot un serial d’accions a prendre per tal d’assolir els objectius de reducció que s’estableixen amb

la signatura del Pacte de Batles i Batlesses.

2.- A finals de 2015, amb motiu de la 21 Conferència Internacional del Canvi Climàtic (COP21) es

van adoptar objectius nous i més ambiciosos amb l’horitzó 2030:

— Reducció, com a mínim, del 40% de CO2 per a l’any 2030, amb referència a l’any 2005 per

mitjà de mesures d’eficiència energètica i d’un major ús de fonts d’energia renovables.

— Augment de la resiliència davant els impactes el canvi climàtic

— Augment de la cooperació amb les autoritats locals i regionals per millorar l’accés a una energia

segura, sostenible i assequible.

Els compromisos concrets de les ciutats i regions són:

— Presentar un  Pla d’Acció per a l’Energia Sostenible i  el Clima per a l’horitzó 2030

(PAESC)  que substitueix l’anterior PAES. Aquest Pla es constitueix com eina de treball  per a
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l’anàlisi  de  riscos  i  de  vulnerabilitat  al  Canvi  Climàtic  i  incorpora  el  paquet  de  mesures  a

implementar en matèria energètica i d’adaptació al Canvi Climàtic.

— Cada any les entitats locals del Pacte han de presentar un informe públic de seguiment per

mostrar l’estat d’avanç del Pla d’Acció, especificant els objectius de reducció de CO2 aconseguits i

les accions d’adaptació desenvolupades.

El Pla d’acció per a l’energia sostenible i el clima (PAESC) és el document que substitueix al PAES

i que incorpora l’inventari d’emissions, l’anàlisi de riscs i vulnerabilitat al Canvi Climàtic i el paquet

de mesures a implementar en matèria energètica i en adaptació al Canvi Climàtic.

3.-  El 5 de desembre de 2020 es va publicar al Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB) núm.

204, la Modificació de la convocatòria i  concessió de subvencions 2020-2021 per dur a terme

accions incloses en els plans d'acció per l'energia sostenible i el  clima (PAESC) per assolir  els

objectius 2030 prevists pel Pacte de Batlies de Mallorca 

Per tot això propòs dictamen favorable del següent, 

Acord

Primer.-  Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de  Selva

per dur a terme actuacions relatives a la subvenció 2020 per a actuacions  relatives  al  pacte  de

batles  i  batlesses  de Mallorca.

Segon.- Autoritzar al Batle a realitzar les accions necessàries per la formalització del Conveni com

a representat de l’Ajuntament de Selva. 

Tercer.- Comunicar el present Acord al Consell de Mallorca.»

El batle intervé per explicar que le pacte de Batles pel Clima, així com les accions que es duran a

terme,  cada  una  d’elles  anirà  destinada  a  disminuir  el  consum  elèctric  de  les  instal·lacions

municipals. 
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El regidor Gabriel Morro intervé per dir que el seu grup votarà a favor de la proposta, ja que totes

aquelles accions a reduir el consum energètic i millorar les instal·lacions els hi pareixen adequades.

La regidora Maria Martina Sastre intervé dient que el seu grup votarà a favor de la proposta. 

La regidora Joana Maria Coll intervé per dir que el seu grup també està d’acord amb la proposta, i

demana si  s’ha  contemplat  incloure qualque instal·lació de plaques d’autoconsum pels  edificis

municipals. 

El regidor José Manuel Barredo contesta a la regidora explicant les qüestions tècniques relaciones

amb les plaques d’autoconsum, i com afectaria a les instal·lacions municipals. 

El batle inicia la votació i s’ obtenen 10 vots a favor (6 del grup PP, 2 del grup Arrelam, 1 del grup

PSIB-PSOE i 1 del grup PI) per tant unanimitat dels presents.

4. El batle eleva al Ple la proposta d’aprovació del conveni de col·laboració entre el

Consell  Insular  de  Mallorca  i  l’Ajuntament  de  Selva  per  dur  a  terme  actuacions

d’inversió (obres, adquisició de vehicles i d’immobles) i per sufragar honoraris redacció

de projectes i de direcció d’obres (Exp. 1111/2020).

El batle intervé per exposar la proposta a batlia, que conté el següent tenor literal: 

«  Proposta d’acord de Ple l’aprovació del  conveni  de col·laboració entre el  Consell

Insular  de Mallorca  i  l’Ajuntament  de Selva  per  dur  a  terme actuacions  d’inversió

(obres, adquisició de vehicles i d’immobles) i per sufragar honoraris de redacció de

projectes i de direcció d’obres. 

Antecedents 

1.-  El  9 de maig de 2020, el  Butlletí  Oficial  de les Illes Balears (BOIB) núm. 77 va publicar

l’aprovació  de  la  convocatòria  de  subvencions  pluriennals  2020-2021  per  dur  a  terme  obres

d'inversió de competència municipal, l'adquisició de vehicles i d'immobles per a la prestació de
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serveis  de competència  municipal,  i  sufragar  honoraris  de redacció  de projectes  i  de direcció

d'obres 

2.- El 3 de desembre de 2020 el Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB) núm. 203 va publicar la

concessió  de  les  subvencions  pluriennals  2020-2021  per  dur  a  terme  obres  d'inversió  de

competència  municipal,  l'adquisició  de vehicles  i  d'immobles  per  a  la  prestació  de serveis  de

competència municipal, i sufragar honoraris de redacció de projectes i de direcció d'obres. 

3.-  El conveni té per objecte regular les obligacions, el desenvolupament de les actuacions i la

justificació  de  les  despeses  derivades  de  la  subvenció  concedida  pel  Consell  de  Mallorca  a

l'Ajuntament  de  Selva  per  actuacions  d'inversió  de  competència  municipal  (obres,  vehicles  i

immobles) en el marc de la convocatòria de subvencions pluriennals 2020-2021 i per, si s'escau,

sufragar honoraris de redacció de projectes i de direcció d'obres, i es concedeix a l’Ajuntament de

Selva 205.179,20.-€ (subvenció concedida pel  2020) i  205.179,19.-€ (subvenció concedida pel

2021).

Per tot això propòs adoptar el següent, 

Acord 

Primer.- Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Selva

per dur a terme actuacions relatives a la subvenció 2020 per a actuacions relatives al Pla d’Obres i

Serveis 2021 del Consell de Mallorca. 

Segon.- Autoritzar al Batle a realitzar les accions necessàries per la formalització del Conveni com

a representat de l’Ajuntament de Selva. Ajuntament de Selva.

Tercer.- Comunicar el present Acord al Consell de Mallorca.  »

El batle intervé per explicar les inversions que l’equip de govern té previst realitzar amb el Pla

d’obres i serveis per l’any 2021. 

El regidor Gabriel Morro intervé per dir que el seu grup votarà a favor. 
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La regidora Martina Sastre intervé per dir que el seu grup votarà a favor  de la proposta. 

La regidora Joana Maria Coll intervé per dir que el seu grup també votarà a favor de la proposta. 

El batle intervé dient que les inversions previstes ajudaran a crear llocs de feina i a incentivar les

empreses, així com també a realitzar millores importants pel nostre municipi. 

El regidor Cristòfol Barceló intervé per dir que una de les actuacions que es realitzaran serà la de

l’eliminació de les canonades de les aigües residuals del torrent de Sa Mosquera de Caimari. 

El regidor Rafel Gelabert, explica una actuació que es té previst realitzar a l’escola de Moscari. 

El batle inicia la votació i s’ obtenen 10 vots a favor (6 del grup PP, 2 del grup Arrelam, 1 del grup

PSIB-PSOE i 1 del grup PI) per tant unanimitat dels presents.

En aquest moment s’incorpora el regidor Sebastià Mulet Seguí, del grup Arrelam. 

II.- Part de Control i Seguiment

5. Dació de comptes dels Decrets de batlia.

Es dona compte als regidors dels Decrets de batlia signats aquest mes.

6. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola

de Caimari.

El batle intervé per dir que les obres de la dotació de serveis s’estan executant, a causa de les

obres els dies 7 a 11 de gener la zona de Ses Deveres de Caimari quedarà afectat al trànsit per les

obres d’instal·lacions elèctriques, fet que s’ha avisat als veïnats amb cartells informatius i també a

travès de les xarxes socials. 

El regidor Cristòfol Barceló, intervé per dir que ha parlat amb l’empresa de transports TIB i també

amb l’encarregada del transport escolar, indicant-los la situació i s’han trobat  rutes alternatives.

En aquest  sentit  indica que els  dies  que s’ha hagut de tallar  el  trànsit  a  la  zona no és  una

casualitat, sinó que s’ha aprofitat que aquests dies no hi ha activitat escolar, per perjudicar el

menys possible. 
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7. Informacions de batlia.

El batle informa dels  darrers decrets del Govern de les Illes Balears en relació a les mesures

adoptades per fer front a la pandèmia ocasionada per la COVID-19. 

En quant a la nit  de cap d’any es recomana a la població que estigui a casa seva i  evita els

trajectes. 

El batle informa que els contagis a Selva han augmentat de 24 a 35 contagis en una setmana. 

El batle informa que ha insistit a la Presidenta i a la consellera de Salut i Consum fer cribratges

massius al municipi de Selva, posant a disposició totes les instal·lacions municipals. 

El batle informa en quant a la recomanació del Govern d’aturar els llums de Nadal a les 20.00h,

però que així com es troba la instal·lació no és possible aturar una part del llums i els altres no. 

En quant a l’arribada dels Reis Mags, arribaran al terme municipal de Selva i faran una volta per

tots els carrers del municipi. 

El batle informa en quant a la practica de l’esport, no es veu afectada pels nous decrets, però es

recomana que a les 20.00 h tothom estigui al seu domicili. 

El batle informa que ha rebut un nou informe de la Comissió Balear de Medi Ambient, en quant a

la ubicació del Parc Verd del terme municipal de Selva. 

El batle informa en quant a les accions preparatòries per les obres de la plaça. L’eliminació dels

pins ha sabut greu a tots, ja que hi té un punt sentimental, però malauradament els pins s’havien

fet massa grans. L’Ajuntament té un informe en quant la perillositat dels pins així com el risc que

suposen. 

S’ha aconseguit una subvenció per condicionar l’aparcament des Tersal de Caimari. 

El regidor Tòfol Barceló informa de les actuacions realitzades pel Departament de Carreteres del

Conselle de Mallorca a Caimari, actuació de pintar i senyalització de la carretera.

El regidor Rafel Gelabert, intervé per informar de les actuacions que també el Departament de

Carreteres per millorar la senyalització de Moscari. 
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8. Precs i preguntes.

El regidor Gabriel Morro formula les següents preguntes al batle: 

- Comença agraint la feina que fa el personal sanitari, i  que es recordi la feina que fan quan

demanen millores salarials.

- El grup Arrelam no tenia constància que hi hagués l’informe en relació a la tala dels pins. Quin

número de registre d’entrada té? L’equip de govern no ha demanat altres informes? Al seu parer

hagues pogut sol·licitar altres informes i altres opcions. Es tallaran els pins del Parc? També estan

malament? Al seu parer l’informe es poc elaborat.

-  Ens  podran  deixar  consultar  les  factures  que  el  batle  diu  per  pagar  els  desperfectes  que

presumptament han causat els pins als veïnats de la plaça de Selva?

- Quin ha estat el cost de la tala dels pins de la plaça Major de Selva?

- Fa un any que es va demanar la col·laboració tècnica del projecte de la Plaça de Caimari i la

direcció de les obres de la plaça Major de Selva, però finalment es va acordar que s’encarregaria la

redacció del Parc verd del terme municipal de Selva. Des del grup Arrelam li demanam que es

reuneixi amb tots els grups i que la seva formació els acompanyarà on faci falta.

- Quina és la causa objectiva de la modificació del contracte de l'accés nord de Selva? Per què no

s’ha contestat aquesta pregunta  per escrit com se li va demanar?

- Quin criteri tècnic es segueix per la poda dels arbres?

- Quan s’acabarà les obres del marge de Biniamar?

- Quin és l’estat en que es troba el dipòsit de Biniamar?

- Quina és la situació dels serveis socials de l’Ajuntament de Selva?

El batle respon a les preguntes formulades pel portaveu del grup Arrelam: 

- Es dóna total credibilitat a l’informe tècnic, el grup Arrelam està molt preocupat pels pins de la

plaça i no ho està pels arbres del parc etnològic. L’anterior equip de govern en relació als pins, el

que v dir va ser un ja ho veurem, aquest ja ho veurem a agreujat els problemes, els pins han

crescut,  les  arrels  provoquen  problemes  a  les  canonades  de  les  cases,  els  simals  han
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descompensat  la  copa  dels  pins.  A  més  els  pins  tenen  processionària  que  provoca  molts  de

problemes. S’està invertint 500.000,00.- euros per fer una plaça nova. El batle és el qui té la

responsabilitat. En quant a l’ombra s’haurà d’esperar a que els nous arbres que es sembraran

creixin.  Els  pins  són  de  l¡any  1953,  hi  ha  un  acord  de  junta  de  govern  d’aquells  anys  que

autoritzaven la compra dels pins. Espera i desitja que el poble gaudeixi de la plaça i que tothom hi

pugui accedir, ja que les arrels dels pins dificultava el pas i sobretot per la gent major o amb

dificultats.

- En quant al Parc Verd agraeix la disponibilitat i al final el que decideix és la Comissió Balear de

Medi Ambient.

- la causa objectiva no te res a veure amb la modificació del projecte, la causa objectiva és un

tema de contractació. Una vegada es tenguin els informes el coneixeran.

- La poda dels arbres la fa la brigada municipal, i són ells que marquen els criteris ja que són ells

que en saben.

- El marge de Biniamar, les obres ja estan adjudicades.

- El dipòsit de Biniamar s’està demanant l’interès general per part dels tècnics municipals.

- En quant als serveis socials en els darrers mesos ha augmentat l’ajuda als domicilis.

- Es signaran cinc convenis amb el Consell de Mallorca en relació als serveis socials. La cap de

Serveis Socials diu que no hi ha llista d’espera i s’haurà d’estar atents als propers mesos. S’ha de

donar l’enhorabona als serveis socials del municipi, per la seva gran feina que realitzen. S’ha ofert

col·laboració als centres escolars per ajudar-los en quant al wi-fi o elements per poder participar a

classes a distància. També s’ha d’estar orgullós de tot el personal de l’Ajuntament per la taxa que

fan durant la pandèmia i també ajudant als veïnats.

El batle també vol desitjar que tots els contagiats del municipi de Selva es millorin. 

- El batle recorda que l’equip de govern ha volgut estimular el comerç local amb la campanya que

s’ha fet aquest Nadal.

- El batle també diu que des de que s’ha eliminat la taxa del servei de teleassistència el servei té

més usuaris.
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El regidor Gabriel Morro intervé per dir que el grup Arrelam va presentar al·legacions en relació a

la plaça. Al Parc no s’ha aixecat l’asfalt, demana que abans de tallar-los es facin altres tractaments

abans de tallar-los. També el regidor Gabriel Morro, recorda que la subvenció del Parc Etnològic es

va aconseguir amb l’anterior equip de govern. 

També agraeix la tasca que realitzen el personal de l’Ajuntament i espera que l’any que ve poder

fer els plens presencials. 

El batle contesta al regidor Gabriel Morro, dient que al Parc l’asfalt s’ha aixecat, l’any 2001 varen

caure pins a causa del vent. El batle és el responsable civil i penal en quant als danys que es

produeixin. El grup Arrelam era equip de govern i hagués pogut fer les modificacions pròpies que

ells volguessin, i el tema dels pins ho va deixar obert. En quant al parc etnològic allà on es volia

dur no era el seu lloc ja que ha d’estar a Caimari, ja que va néixer allà i els veïnats de Caimari li

tenen molta estimació. 

La regidora Martina Sastre,  del  grup PSIB-PSOE demana que l’Ajuntament  publiqui  informació

sobre  la vacuna contra la COVI-19, ja que és un mitjà oficial i dóna una major credibilitat. 

El batle li contesta que si que ho publicaran, i li demana que faci arribar a l’equip de govern la

informació que vol que es publiqui. 

La regidora Martina Sastre intervé per dir que en quant als pins els va sorprendre perquè no ho

sabien i el batle no els ho va informar abans, i li hagués agradat saber-ho abans. Considera que

tallar els pins de la plaça ha estat com si tallar una cama al poble, i diu que si torna a passar una

cosa similar per favor se’ls avisi abans. 

La regidor Martina Sastre demana que es segueixin les instruccions que el govern marca per es

festes de Cap d’Any i els Reis. També diu que es posa a disposició de l’Ajuntament per si han de

menester ajuda. 
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El batle agraeix la disposició de la regidora. En quant als pins, compren el sentiment dels veïnats,

però com ja ha dit abans és una responsabilitat del batle. 

La regidora Joana Maria Coll  intervé per  demanar si   els  Reis  podrien realitzar  qualque tipus

d’entrega casa per casa sempre que s’hagin apuntat prèviament. 

La regidora Joana Maria Coll  demana si  no hi havia una altre opció enlloc de talar els pins, i

recorda al Ple que l’acta que han aprovat per exemple el, regidor Tòfol Barceló va dir que en quant

al Parc Etnològic s’intentarien trasplantar a un altre lloc. 

El batle contesta que els simals dels pins queien, ja fa uns anys que s'està injectant uns productes.

A més trasplantar els pins és una qüestió inviable, a més la responsabilitat que té el batle és molt

grossa,  i recorda que fa uns mesos a Palma una palmera va caure i va matar una persona, i que

ell no vol que això passi. 

El regidor Tòfol Barceló intervé per dir que els arbres del Parc Etnològic só trasplantables, no tots

però si la gran majoria en canvi els pins no són trasplantables, entén el sentiment dels veïnats en

relació als pins però com ha dit el batle és una responsabilitat molt grossa.

Acords 

1.-  El Ple de l'Ajuntament de Selva aprova per 10 vots a favor, unanimitat dels presents, l' acta de

la sessió ordinària del Ple de 17 de novembre de 2020.

2.- El Ple de l’Ajuntament de Selva aprova per 10 vots a favor, per tant unanimitat dels presents

l’acta de la sessió extraordinària de 24 de novembre de 2020. 

3.- El Ple de l’ajuntament de Selva aprova per 10 vots a favor, per tant unanimitat de presents, el

següent: 

«  Acord
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Primer.-  Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de  Selva

per dur a terme actuacions relatives a la subvenció 2020 per a actuacions  relatives  al  pacte  de

batles  i  batlesses  de Mallorca.

Segon.- Autoritzar al Batle a realitzar les accions necessàries per la formalització del Conveni com

a representat de l’Ajuntament de Selva. 

Tercer.- Comunicar el present Acord al Consell de Mallorca.» 

4.- El Ple de l’Ajuntament de Selva aprova per 10 vots a favor, per tan unanimitat dels presents el

següent: «Acord 

Primer.- Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Selva

per dur a terme actuacions relatives a la subvenció 2020 per a actuacions relatives al Pla d’Obres i

Serveis 2021 del Consell de Mallorca. 

Segon.- Autoritzar al Batle a realitzar les accions necessàries per la formalització del Conveni com

a representat de l’Ajuntament de Selva. Ajuntament de Selva.

Tercer.- Comunicar el present Acord al Consell de Mallorca.  »

I sense més assumptes per tractar i sent les 20.00 hores, el Batle aixeca la sessió de la qual, com

a secretari interventor, estenc aquesta acta.

El secretari interventor                   Vist i plau

            El batle

Joan Rotger Seguí
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